邀请函及中文译件

中国劳动关系学院：

为庆祝第8届越南社会工作日（2024年3月25日），越南工会大学将举办以“世界变革和一体化背景下越南社会工作的可持续发展——社会福利与就业政策”为主题的国际科学会议。

参会人员：参会人员来自越南境内外高等院校、研究机构、国际组织、非政府组织的学者专家以及新一代自由贸易协定下的社会工作者代表。

会议时间：拟于2024年3月20日至3月25日

会议形式：线下参会

会议地点：越南河内东达区169 Tay Son街越南工会大学报告厅

为确保会议的顺利进行，现我校诚挚地邀请贵校学者专家提交参会论文，论文与以下主题相关：

    1.社会工作中有关社会保障机制、社会政策和劳动者就业的理论问题。

2.转型与融合背景下社会工作的发展状况——以越南和国际社会的实践经验为例。

3.企业、工业区和出口加工区工人子女的社会工作。

以及其他与会议主题相关的其他内容。

参会报名及论文摘要（英语、德语、俄语或越南语）应于2024年1月15日下午5点前（河内时间）发送至ctxhvietnam2024@gmail.com。

在收到作者论文摘要后的7个工作日内，我校将给作者本人发送参会确认函。

完整的论文应于2024年2月15日下午5点前（河内时间）提交。

被接受的参会论文将发表在国际会议论文集上（有ISBN号）。

参会论文格式要求请详见附件。

有关会议的更多信息，请联系越南工会大学社会工作学院阮氏芳梅女士（Ms.Nguyen Thi Phuong Mai)，电话号码：(+84)0977.905.761，电子邮件：ctxhvietnam2024@gmail.com。

我校诚挚邀请并感谢贵校学者专家参会、提交论文，期待会议取得圆满成功。

DUONG THI THANH XUAN博士

越南工会大学副校长

2024年2月5日

附件

“世界变革和一体化背景下越南社会工作的可持续发展——社会福利与就业政策”国际科学会议参会论文格式要求

1.论文题目：论文题目须大写、加粗且居中。

2.作者信息：作者信息应包括作者姓名、工作单位、电话号码、电子邮件，加粗，右对齐。

3.摘要：摘要应概述论文的主要内容，阐述研究成果、研究意义和最新观点，字数约为200-500个英文单词。

4.关键词：关键词须按照英文字母顺序，列3-5个关键词。

5.论文主体：论文主体应包括问题陈述、理论基础、现状分析、评估现状问题、提出对策建议、得出结论。

6.参考文献：论文中引用文献信息和统计数据的来源。参考文献按照原作者姓名的字母顺序编号，例如：作者姓名（出版年份）、文献题名、引用页码和出版地。

7.论文格式：论文可采用越南语、英语、俄语、德语中的任何一种语言，word格式，A4纸，Times New Roman字体，字号13号；边距：左3厘米，右、上、下各2厘米；段前、段后各3行；行距：1.3倍。论文总字数为5000-10,000个英文单词。
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Hanoi, December 25, 2023

CALL FOR PAPERS
INTERNATIONAL SCIENTIFIC CONFERENCE.
“DEVELOPING SOCIAL WORK WITH WORKERS IN VIETNAM — PIONEERING
IN SOCIAL WELFARE AND EMPLOYMENT POLICIES™

Within the framewvork of celebrating the 8th Vietnam Social Work Day (March 25",
2024), Trade Union University (TUU) organizes an Intemational Scientific Conference on:
"Developing social work with workers in Vietnam  pioncering in social welfare
and employment policies”

Participants: pari from universities, rescarch institutions,
international organizations, NGOs and those concermed to social work with workers i the.

panis are comi

context of implementing the new generation of free trade agreements.
Time: expeeted (20" - 25" March, 2024)
Orga
Venue: Grand Convention Hall, Trade Union Univer
District, Hanoi, Vietnam.

ation: In-person conference

169 Tay Son, Dong Da

For the success of the conference, TUU would ke to invite you to submit papers,
focusing on the following main topics:

Topic 1: Theoretical issues in social work regarding the implementation of social
seeurity mechanisms, social policies, and employment for workers.

Topic 2: Developing social work with workers i the context of transformation and

integration - Practical implementation in Vietnam and interational experiences.

Topic 3: Social work with children in the families of workers in cnterpriscs,
industrial zones and export processing zones.

Other related content regarding the conference themes.

Registration and abstract (in English, German, Russian or Vietnamese) should be
submitied before Spm - IS% January, 2024 (Viemam time, GMT +7) to

An acceptance leter for the registration will be sent to the author immediately upon
receiving the abstract (within 7 working days)

Full papers should be submitted before Spm - 15* February, 2024

Accepted papers will be published in the International Conference Proceedings
PoTp————
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Please see the format details in the attached Appendix.

For further information about the conference, please contact:
Ms. Neuyen Thi Phuong Mai ~ Faculty of Social Work. Phone number: (+84)

0977.905.761

Email: cishvietnam2024@gmail.com
Trade Union University respectfully invites and greatly appreciates your

participation in submitting papers for a successful confercn

Best regards!
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eveloping social work with workers in Vietnam ~ pioneering in social welfure
and employment policies”

1. Artce i: The asiletleiscapitaized, boded,centered on the page.

2. Author information: Author information includes the name of the author, work unit
phone number, email in bold letes, and right alignment.

3. Abstract: The abstract is writen briefly into a paragraph (from 200 o 500 words),
summarizes the main contents o the article and clearly shows th resuls, conributions
and new poinis of the aricle.

4. Keywords: The author needs to give 3-5 keywords of the articl i alphabetical order
5. The content of the artcle includes: stating th problem, theoreical foundation, analyzing
the current situation, cvaluating the curent state of the probem, proposing some solutions
and recommendations, and drawing conclusions.

6. References: The author cies the fll source of documents and staistics used in the
aricle The references are numbered in alphabeica order according (0 the author’ name.
in the following format: Authors name (year of publiation), 7itle of the work, page
itation, and place of publicaion.

7. The genenl preseniaon fomat The aricle s presented in
Vietamese/English/Russian/German language,in Microsoft Word format, on A4 paper,
with & lengih of 5,000 to 10,000 words; using Times New Roman font,size 13; margins:
Jeft Scm, right,top, botoms 2em; paragraph: before 3pt, after 3p; line spacing: 1.3pt —
Maliple.

Example:
ARTICLE TITLE
Author’s name.
Work unit
Phone number
Email: she@gmail.com
Abstract: The summary section must be writien i concise paragraph (from 200 to
500 words), summarizing the main contents of the article and clearly demonstrating the
results, contributions, and new points of the article.




[image: image4.png]“The article content ineludes: problem statement,theoretical basis, analysis of the
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CONFERENCE
1. Neuyen Van A (2020), Basic Issues, page 34, ABC Magazine, No. 08/2020.
2. Le Van B (2021), Social work,

i workers, page 288, Educstion Publising Hovssy-




